



YUKON CANADA

ORDER-IN-COUNCIL 2024/97 LIQUOR ACT

Pursuant to subsection 3(2) of the *Liquor Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Lacia Kinnear and Clarence Timmons are appointed as members of the board of directors of the Yukon Liquor Corporation, to hold office during pleasure, for a three-year term.

2 The appointment of (David) Luke Campbell as a member of the board of directors of the Yukon Liquor Corporation, made by Order-in-Council 2023/58, is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon,

June 27, 2024

DÉCRET 2024/97 LOI SUR LES BOISSONS ALCOOLISÉES

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 3(2) de la *Loi sur les boissons alcoolisées*, décrète :

1 Lacia Kinnear et Clarence Timmons sont nommés membres du conseil d'administration de la Société des alcools du Yukon, à titre amovible, pour un mandat de trois ans.

2 La nomination de (David) Luke Campbell à titre de membre du conseil d'administration de la Société des alcools du Yukon, effectuée par le Décret 2023/58, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon,

27 juin 2024

Commissioner of Yukon/Commissaire du Yukon